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Protokół Nr 23/19 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Siemiatyckiego, które odbyło się w dniu 20 sierpnia 2019 

roku, w siedzibie Starostwa Powiatowego w Siemiatyczach, w godzinach 1430 – 1530. 

 

W posiedzeniu Zarządu Powiatu udział wzięli: 

Przewodniczący: - Jan Zalewski  

Członkowie:  - Marek Bobel 

   - Wiesław Klepacki 

   - Jan Markiewicz 

   - Krzysztof Andruszkiewicz  

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

 

Spoza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Walentyna Kwiatkowska – Skarbnik Powiatu 

2. Jerzy Woźniak – Sekretarz Powiatu 

3. Jerzy Czapiuk – Zastępca Dyrektora PZD w Siemiatyczach 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad Zarządu. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie wniosków jednostek organizacyjnych w sprawach finansowych. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2019 rok.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania uprawnień do zaciągania zobowiązań związanych 

z realizacją przedsięwzięć.    

6. Podjęcie uchwały w sprawie informacji o przebiegu wykonania budżetu powiatu za 

pierwsze półrocze 2019 roku.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć za pierwsze półrocze 2019 roku.  

8. Zapoznanie z wynikiem finansowym SP ZOZ w Siemiatyczach za miesiąc czerwiec 2019 r.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie informacji o przebiegu wykonania planu finansowego SP ZOZ 

w Siemiatyczach za pierwsze półrocze 2019 roku.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie założeń do projektu budżetu na 2020 rok i aktualizacji 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Siemiatyckiego.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa Dyrektorowi ZSR w Czartajewie. 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa zastępcy dyrektora PZD w 

Siemiatyczach.  

13. Zatwierdzenie wyników postępowania konkursowego na stanowisko Dyrektora ZST w 

Czartajewie. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia stanowiska Dyrektora ZST w Czartajewie. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Dyrektora ZST w Czartajewie do składania 

oświadczeń woli w sprawach majątkowych.   

16. Podjęcie uchwały w sprawie ufundowania pucharów (XI i XII Runda Mistrzostwa Polski w 

Motocyklowym Cross Country).  

17. Podjęcie decyzji w sprawie przekazania obrazu ,,Czarny piątek’’. 

18. Rozpatrzenie wniosku Komendy powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Siemiatyczach 

w sprawie ufundowania pamiątkowych koszulek oraz kubków. 

19. Rozpatrzenie wniosku Henryka Boguszewskiego w sprawie dofinansowania obchodów 30-

lecia firmy Żerpol. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (lokal mieszkalny nr 1 w bloku 149 przy 

ul. Długiej w Czartajewie). 

21. Wniosek o rezygnację z najmu lokalu mieszkalnego nr 8 w bloku 32 w Ostrożanach. 

22. Wniosek o wyrażenie zgody na dysponowanie działkami położonymi w Czartajewie na cele 

budowlane stanowiącymi własność powiatu siemiatyckiego.  

23. Wniosek o wyrażenie zgody na dysponowanie nieruchomością położoną w Ostrożanach i 

Śledzianowie w ramach PROW 2014-2020 dla Gminy Drohiczyn.  

24. Wniosek o zorganizowanie automatów wydających numerki do rejestracji petentów w 

Wydziale Komunikacji i Drogownictwa. 

25. Zapoznanie z Uchwałą Rady Gminy Mielnik w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Siemiatyckiemu na realizację zadania ,,Przebudowa ulicy Królewskiej w m. 

Mielnik w ciągu drogi powiatowej Nr 1784B Radziwiłówka – Mielnik’’. 

26. Zapoznanie z pismem Wójta Gminy Nurzec – Stacja w sprawie realizacji zadania pn. 

,,Przebudowa drogi powiatowej nr 1716B odcinek Zabłocie – od drogi powiatowej nr 

1754B’’. 

27. Wniosek mieszkańców i Sołtysów wsi Nurczyk, Nurzec i kolonia Nurzec dotyczący 

kontynuacji rozbudowy drogi powiatowej nr 1716B od drogi wojewódzkiej nr 693 – 

Nurczyk’’. 

28. Wniosek Nadleśnictwa Rudka dotyczący akceptacji aneksu do umowy nr 1/2019 z dnia 

12.06.2019 r. zawierający sposób finansowania realizacji zadania pn. ,,Przebudowa drogi 

Małyszczyn – Koryciny – etap II’’. 
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29. Wniosek Mieszkańców ul. Armii Krajowej w Siemiatyczach o naprawę zapadających się 

studzienek kanalizacyjnych i burzowych na odcinku od ul. 11Listopada do mostu na rzece 

Kamionka.  

30. Zapoznanie z pismem Urzędu Marszałkowskiego Województwa Mazowieckiego w sprawie 

udziału procentowego kosztów budowy przeprawy mostowej przez rzekę Bug.  

31. Sprawy różne 

32. Zamknięcie obrad Zarządu. 

 

Obradom przewodniczył Jan Zalewski – Przewodniczący Zarządu. 

 

P-kt 1 

Przewodniczący obrad dokonał otwarcia posiedzenia Zarządu. Powitał wszystkich przybyłych 

Członków Zarządu oraz pozostałe osoby uczestniczące w posiedzeniu. 

 

P-kt 2 

Porządek obrad przedstawiony na wstępie został przyjęty jednogłośnie. 

 

P-kt 3 

Rozpatrzenie wniosków jst w sprawach finansowych. 

Wnioski omówiła Skarbnik Powiatu – Walentyna Kwiatkowska. 

Komenda Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Siemiatyczach zwróciła się z wnioskiem o 

dokonanie zmian w planie finansowym jednostki na kwotę 6.565,44 zł.  

Powiatowy Zarząd Dróg w Siemiatyczach zwrócił się z wnioskiem o przeniesienie kwoty 50.000 zł 

z paragrafu pozostałe usługi z przeznaczeniem na zakup masy bitumicznej na gorąco. 

Zespół Szkół w Siemiatyczach złożył wniosek o dokonanie zmian w planie wydatków na kwotę. 

1.631,17 zł. Powyższa zmiana wynika z bieżącej realizacji zadań statutowych, tj.: opłaty 

telekomunikacyjne, podatek VAT oraz nauczanie indywidualne. 

Zespół Szkół Technicznych w Czartajewie zwrócił się z wnioskiem o dokonanie zmian w planie 

finansowym na kwotę 1.100 zł z przeznaczeniem na przeprowadzenie badań profilaktycznych 

pracowników szkoły. 

Zespół Szkół Specjalnych w Siemiatyczach zwrócił się z wnioskiem o dokonanie przeniesień w 

planie finansowym na kwotę 6.700 zł. Przesunięcia podyktowane są koniecznością zorganizowania 

zastępstw w roku szkolnym za nauczycieli przebywających na długotrwałych zwolnieniach 

lekarskich oraz koniecznością zapewnienia obowiązkowych zajęć uczniom szkoły. 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Siemiatyczach zwróciło się z wnioskiem o dokonanie 
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przesunięć w planie finansowym na kwotę 1.235,11 zł. Konieczność dokonania zmian wynika ze 

wzrostu w 2019 roku wysokości odpisu na fundusz socjalny.  

Powiatowy Dom Pomocy Społecznej w Siemiatyczach zwrócił się z wnioskiem o dokonanie 

przesunięć w planie finansowym jednostki na kwotę 9.000 zł. Zmiany wynikają z konieczności 

kontynuacji zatrudnienia pracowników na umowy zlecenia.  

W Starostwie Powiatowym w Siemiatyczach dokonuje się przeniesień w planie finansowym na 

kwotę 785 zł. Zmiany wynikają z bieżącej analizy przewidywanego wykonania wydatków 

budżetowych. 

Skarbnik Powiatu poinformowała również o zwiększeniu o kwotę dotacji celowych na zadania 

bieżące z zakresu administracji rządowej oraz inne zadania zlecone ustawami realizowane przez 

powiat w 2019 roku: 

- w dz. Oświata i wychowanie z przeznaczeniem na wyposażenie szkół w podręczniki, materiały 

edukacyjne lub ćwiczeniowe zwiększenie o kwotę 809,26 zł, 

- w dz. Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej z przeznaczeniem na finansowanie 

działalności zespołów ds. orzekania o niepełnosprawności – zwiększenie o kwotę 39.971 zł., 

- w dz. Rodzina z przeznaczeniem na realizację świadczenia wychowawczego – zwiększenie o 

kwotę 16.251 zł. 

- w dz. Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa z przeznaczeniem na sfinansowanie 

skutków podwyższenia od 1 stycznia 2019 roku uposażeń oraz pozostałych należności strażakom 

pełniącym służbę w KPPSP – zwiększenie o kwotę57.950 zł., 

- w dz. Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa dokonano również zmian na kwotę 

1.934 zł. Zmiany zostały dokonane w celu dostosowania planu wydatków – dotacji dla jst na 

sfinansowanie przedsięwzięcia pod nazwą „Wzmocnienie motywacyjnego systemu uposażeń 

funkcjonariuszy” oraz „Zwiększenie konkurencyjności wynagrodzeń pracowników cywilnych”. 

Zarząd jednogłośnie wyraził zgodę na wprowadzenie powyższych zmian do budżetu Powiatu 

Siemiatyckiego. 

 

P-kt 4 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Siemiatyckiego na 2019 rok. 

Uchwałę omówiła Skarbnik Powiatu. Uchwała obejmuje wszystkie zmiany omówione w punkcie 1 

niniejszego protokołu. 

Głosowanie w sprawie podjęcia w/w uchwały przebiegało następująco: 

Jan Zalewski – głos „za” 

Marek Bobel – głos „za” 

Krzysztof Zygmunt Andruszkiewicz- głos „za” 
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Wiesław Klepacki – głos „za” 

Jan Markiewicz – głos „za” 

Uchwała Nr 23/143/19 w załączeniu do protokołu.  

 

P-kt 5 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania uprawnień do zaciągania zobowiązań związanych z 

realizacją przedsięwzięć. 

Uchwałę omówiła Skarbnik Powiatu – Walentyna Kwiatkowska.  

Uchwała upoważnia kierowników jednostek organizacyjnych Powiatu do zaciągania zobowiązań 

związanych z realizacją przedsięwzięć określonych w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Siemiatyckiego na lata 2019 – 2020. Podjęcie uchwały wymagane jest w związku ze zmianą kwoty 

dotyczącej realizacji zadania pn.: „Przebudowa ul. Królewskiej w m. Mielnik w ciągu drogi 

powiatowej nr 1784B Radziwiłłówka – Mielnik”. 

Głosowanie w sprawie podjęcia w/w uchwały przebiegało następująco: 

Jan Zalewski – głos „za” 

Marek Bobel – głos „za” 

Krzysztof Zygmunt Andruszkiewicz- głos „za” 

Wiesław Klepacki – głos „za” 

Jan Markiewicz – głos „za 

Uchwała Nr 23/144/19 w załączeniu do protokołu.  

 

P-kt 6 

Podjęcie uchwały w sprawie informacji o przebiegu wykonania budżetu za pierwsze półrocze 2019 

roku. 

Informację o przebiegu wykonania budżetu przedstawiła Skarbnik Powiatu – Walentyna 

Kwiatkowska. 

Szczegółowa informacji w załączeniu do protokołu. 

Głosowanie w sprawie podjęcia w/w uchwały przebiegało następująco: 

Jan Zalewski – głos „za” 

Marek Bobel – głos „za” 

Krzysztof Zygmunt Andruszkiewicz- głos „za” 

Wiesław Klepacki – głos „za” 

Jan Markiewicz – głos „za 

Uchwała Nr 23/145/19 w załączeniu do protokołu.  
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P-kt 7 

Podjęcie uchwały w sprawie informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w 

tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć za pierwsze półrocze 2019 roku. 

Informacje przedstawiła Skarbnik Powiatu – Walentyna Kwiatkowska. 

Rada Powiatu Siemiatyckiego w dniu 21 grudnia 2018 roku zatwierdziła Wieloletnią Prognozę 

Finansową na lata 2019 – 2029 ustalając: 

- deficyt budżetu powiatu w wysokości 1.000.000 zł 

- przychody w wysokości – 1.300.000 zł 

- rozchody w wysokości – 300.000 zł 

- łączną kwotę długu w wysokości – 8.100.000 zł 

- łączną kwotę spłat w wysokości – 300.000 zł 

- przedsięwzięcia w wysokości - 8.427.275,75 zł, z tego wydatki bieżące – 8.428.275,75 zł, wydatki 

majątkowe – 0zł. 

Po wprowadzeniu zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej przez radę powiatu poszczególne 

wielkości prognozy roku budżetowego 2019 na dzień 30 czerwca 2019 roku ukształtowały się w 

sposób następujący: 

- deficyt budżetu powiatu w wysokości – 9.653.000 zł 

- przychody w wysokości – 9.953.000 zł 

- rozchody w wysokości – 300.000 zł 

- łączna kwota długu w wysokości – 8.100.000 zł 

- łączna kwota spłat w wysokości – 300.000 zł 

- przedsięwzięcia w wysokości – 9.534.350,62 zł, z tego wydatki n=bieżące 8.948.659,23 zł, 

wydatki majątkowe – 585.691,39 zł. 

Szczegółowa informacja w załączeniu do protokołu. 

 

Głosowanie w sprawie podjęcia w/w uchwały przebiegało następująco: 

Jan Zalewski – głos „za” 

Marek Bobel – głos „za” 

Krzysztof Zygmunt Andruszkiewicz- głos „za” 

Wiesław Klepacki – głos „za” 

Jan Markiewicz – głos „za 

Uchwała Nr 23/146/19 w załączeniu do protokołu.  

 

P-kt 8 

Zapoznanie z wynikiem finansowym SPZOZ w Siemiatyczach. 
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Sprawozdanie omówiła Skarbnik Powiatu Walentyna Kwiatkowska 

Wynik finansowy za okres od początku roku do końca czerwca 2019 roku zamknął się stratą w 

wysokości 363.000 zł. Za sam miesiąc czerwiec starta wyniosła 250.000 zł. 

Należności wymagalne wyniosły – 559.153,20 zł 

Pozostałe należności 1.703.553,72 zł 

Zobowiązania wymagalne – 21.938,32 zł 

Kredyty i pożyczki – 8.306.666,39 zł. 

Szczegółowe sprawozdanie w załączeniu do protokołu.  

 

P-kt 9 

Podjęcie uchwały w sprawie informacji o przebiegu wykonania planu finansowego SPZOZ w 

Siemiatyczach za pierwsze półrocze 2019 roku. 

Informację przedstawiła Skarbnik Powiatu. 

Szczegółowa informacja w załączeniu do protokołu. 

Głosowanie w sprawie podjęcia w/w uchwały przebiegało następująco: 

Jan Zalewski – głos „za” 

Marek Bobel – głos „za” 

Krzysztof Zygmunt Andruszkiewicz- głos „za” 

Wiesław Klepacki – głos „za” 

Jan Markiewicz – głos „za 

Uchwała Nr 23/147/19 w załączeniu do protokołu.  

 

P-kt 10 

Podjęcie uchwały w sprawie założeń do projektu budżetu na 2020 rok i aktualizacji wieloletniej 

prognozy finansowej Powiatu Siemiatyckiego. 

Głosowanie w sprawie podjęcia w/w uchwały przebiegało następująco: 

Jan Zalewski – głos „za” 

Marek Bobel – głos „za” 

Krzysztof Zygmunt Andruszkiewicz- głos „za” 

Wiesław Klepacki – głos „za” 

Jan Markiewicz – głos „za 

Uchwała Nr 23/148/19 w załączeniu do protokołu.  
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P-kt 11 

Podjęcie Uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa Dyrektorowi ZST w Czartajewie. 

W związek ze zmianą od dnia 1 września 2019 roku na stanowisku Dyrektora ZST w Czartajewie 

konieczne jest podjęcie uchwały upoważniającej nowego dyrektora do zawierania i aneksowania 

umów na dostawę towarów i usług w imieniu Powiatu, wystawiania w imieniu Powiatu faktur VAT 

oraz korygujących faktur VAT, wystawiania w imieniu Powiatu not korygujących, wystawiania w 

imieniu Powiatu paragonów fiskalnych oraz innych czynności niezbędnych w zakresie centralizacji 

podatku VAT. 

Głosowanie w sprawie podjęcia w/w uchwały przebiegało następująco: 

Jan Zalewski – głos „za” 

Marek Bobel – głos „za” 

Krzysztof Zygmunt Andruszkiewicz- głos „za” 

Wiesław Klepacki – głos „za” 

Jan Markiewicz – głos „za 

Uchwała Nr 23/149/19 w załączeniu do protokołu.  

 

P-kt 12 

Podjęcie Uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa Zastępcy Dyrektora PZD w 

Siemiatyczach. 

Upoważnia się Pana Jerzego Czapiuka do zawierania i aneksowania umów na dostawę towarów i 

usług w imieniu Powiatu, wystawiania w imieniu Powiatu faktur VAT oraz korygujących faktur 

VAT, wystawiania w imieniu Powiatu not korygujących, wystawiania w imieniu Powiatu 

paragonów fiskalnych oraz innych czynności niezbędnych w zakresie centralizacji podatku VAT. 

Głosowanie w sprawie podjęcia w/w uchwały przebiegało następująco: 

Jan Zalewski – głos „za” 

Marek Bobel – głos „za” 

Krzysztof Zygmunt Andruszkiewicz- głos „za” 

Wiesław Klepacki – głos „za” 

Jan Markiewicz – głos „za 

Uchwała Nr 23/150/19 w załączeniu do protokołu.  

 

P-kt 13 

Zatwierdzenie wyników konkursu na stanowisko dyrektora ZST w Czartajewie.  

Przewodniczący Komisji Konkursowej Pan Marek Bobel poinformował, iż w wyniku postępowania 

konkursowego kandydatem na stanowisko dyrektora ZST w Czartajewie została Pani Marta Izabela 
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Jakimiuk. 

Zarząd po zapoznaniu się z dokumentacją postępowania konkursowego zatwierdził konkurs na 

kandydata na stanowisko dyrektora ZST w Czartajewie. 

Głosowanie w sprawie podjęcia w/w uchwały przebiegało następująco: 

Jan Zalewski – głos „za” 

Marek Bobel – głos „za” 

Krzysztof Zygmunt Andruszkiewicz- głos „za” 

Wiesław Klepacki – głos „za” 

Jan Markiewicz – głos „za 

Uchwała Nr 23/151/19 w załączeniu do protokołu 

 

P-kt 14 

Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia stanowiska Dyrektora ZST w Czartajewie. 

Zarząd powierzył stanowisko dyrektora ZST w Czartajewie Pani Marcie Izabeli Jakimiuk – 

kandydatowi wyłonionemu w drodze konkursu na okres 5 lat szkolnych, tj. od 1 września 2019 

roku do dnia 31 sierpnia 20124 roku. 

Głosowanie w sprawie podjęcia w/w uchwały przebiegało następująco: 

Jan Zalewski – głos „za” 

Marek Bobel – głos „za” 

Krzysztof Zygmunt Andruszkiewicz- głos „za” 

Wiesław Klepacki – głos „za” 

Jan Markiewicz – głos „za 

Uchwała Nr 23/152/19 w załączeniu do protokołu 

 

P-kt 15 

Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia do składania oświadczeń woli w sprawach majątkowych 

przez dyrektora ZST w Czartajewie. 

Zarząd upoważniła Panią Martę Izabelę Jakimiuk – Dyrektora ZST w Czartajewie do składania 

oświadczeń woli w imieniu Powiatu Siemiatyckiego w zakresie objętym statutową działalnością 

Zespołu Szkół Technicznych w Czartajewie.  

Głosowanie w sprawie podjęcia w/w uchwały przebiegało następująco: 

Jan Zalewski – głos „za” 

Marek Bobel – głos „za” 

Krzysztof Zygmunt Andruszkiewicz- głos „za” 

Wiesław Klepacki – głos „za” 
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Jan Markiewicz – głos „za 

Uchwała Nr 23/153/19 w załączeniu do protokołu 

 

P-kt 16 

Podjęcie uchwały w sprawie ufundowania pucharów. 

Sekretarz Powiatu – Jerzy Woźniak przedstawił wniosek Zarządu Klubu Motorowego QUERCUS 

dotyczący ufundowania dziewięciu pucharów dla uczestników XI i XII Rundy Mistrzostw Polski w 

Motocyklowym Cross Country. 

Zarząd postanowił ufundować puchary w w/w zawodach i przeznaczyć na ten cel kwotę do 500 zł. 

Głosowanie w sprawie podjęcia w/w uchwały przebiegało następująco: 

Jan Zalewski – głos „za” 

Marek Bobel – głos „za” 

Krzysztof Zygmunt Andruszkiewicz- głos „za” 

Wiesław Klepacki – głos „za” 

Jan Markiewicz – głos „za 

Uchwała Nr 23/154/19 w załączeniu do protokołu 

 

P-kt 17 

Podjęcie decyzji w sprawie przekazania obrazu „Czarny piątek”. 

Starosta Jan Zalewski poinformował, iż artysta plastyk związany z Siemiatyczami, obecnie 

mieszkający w Stanach Zjednoczonych Ameryki Pan Leszek Bajena wystąpił z propozycją 

przekazania Powiatowi Siemiatyckiemu obrazu pt. „Czarny piątek”. Obraz nawiązuje do obrony 

pałacu księżnej Anny Jabłonowskiej przez powstańców styczniowych w 1863 roku. Pan Bajena 

uznał, iż budynek Starostwa Powiatowego w Siemiatyczach jest idealnym miejscem do prezentacji 

obrazu, gdyż budynek ten został zbudowany na piwnicach pałacu księżnej Anny Jabłonowskiej.  

Zarząd postanowił przyjąć obraz oraz podjęta została decyzja o przekazaniu z tego tytułu Panu 

Leszkowi Bajena gratyfikacji w wysokości 2.000 zł.  

 

Pkt18 

Rozpatrzenie wniosku Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Siemiatyczach. 

KPPSP w Siemiatyczach zwrócił się z wnioskiem o ufundowanie 130 koszulek pamiątkowych oraz 

130 kubków z nadrukiem na XII Podlaski Turniej w Dwuboju Pożarniczym, który odbędzie się w 

dniu 3 września 2019 roku. na obiekcie stadionu lekkoatletycznego ZST w Czartajewie. Szacowany 

łączny koszt to 2.000 zł. 

Zarząd jednogłośnie wyraził zgodę na ufundowanie koszulek i kubków pamiątkowych. 
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P-kt 19 

Rozpatrzenie wniosku Henryka Boguszewskiego w sprawie dofinansowania obchodów 30-lecia 

firmy Żerpol. 

Pan Henryk Boguszewski zwrócił się z wnioskiem o dofinansowanie obchodów „Dnia 

Przewoźnika” oraz 30-lecia firmy Żerpol oraz o przekazanie materiałów promocyjnych. 

Zarząd nie wyraził zgody na dofinansowanie w/w przedsięwzięcia. Postanowiono przekazać 

materiały promocyjne i informacyjne na temat Powiatu Siemiatyckiego, które będą przekazywane 

gościom. 

 

P-kt 20 

Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego nr 1 w bloku 149 przy ul. Długiej w 

Czartajewie. Zarząd postanowił sprzedać w trybie bezprzetargowym na rzecz najemcy Pani M. S. z 

zastosowaniem 80% a w przypadku jednorazowej zapłaty 90% bonifikaty do ceny ustalonej przez 

rzeczoznawcę majątkowego.  

Głosowanie w sprawie podjęcia w/w uchwały przebiegało następująco: 

Jan Zalewski – głos „za” 

Marek Bobel – głos „za” 

Krzysztof Zygmunt Andruszkiewicz- głos „za” 

Wiesław Klepacki – głos „za” 

Jan Markiewicz – głos „za 

Uchwała Nr 23/155/19 w załączeniu do protokołu 

 

P-kt 21 

Rozpatrzenie wniosku o rezygnację z najmu lokalu mieszkalnego w Ostrożanach. 

Sekretarz Powiatu przedstawił wniosek Pani J. R. dotyczący rezygnacji z najmu lokalu Nr 36/1 w 

Ostrożanach. 

Zarząd wyraził zgodę na rozwiązanie umowy najmu z Panią J. R.. 

 

P-kt 22 

Wyrażenie zgody na dysponowanie działkami położonymi w Czartajewie. 

Sekretarz Powiatu Jerzy Woźniak przedstawił wniosek PSG Sp. z o.o. o wyrażenie zgody na 

lokalizację na dz. o nr 317/65, 317/62,317/10, 317/63, 317/58, położonych w Czartajewie 

gazociągu zasilającego budynek produkcyjny oraz na dysponowanie działkami na cele budowlane 

związane z budową gazociągu.  

Zarząd wyraził zgodę na wnioskowane dysponowanie nieruchomościami. 
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P-kt23 

Rozpatrzenie wniosku o wyrażenie zgody na dysponowanie nieruchomością położoną w 

Ostrożanach i Śledzianowie. 

Sekretarz Powiatu Jerzy Woźniak przedstawił wniosek Gminy Drohiczyn dotyczący wyrażenia 

zgody na dysponowanie nieruchomością nr geod. 556, 628, 618 obręb Ostrożany oraz 208 obręb 

Śledzianów. Udzielenie zgody jest niezbędne do realizacji wniosku na zadanie „Rozbudowa 

infrastruktury w zakresie gospodarki wodno-ściekowej na terenie gminy Drohiczyn – etap II”.  

Zarząd wyraził zgodę na dysponowanie przedmiotowymi działkami przez Gminę Drohiczyn. 

 

P-kt 24 

Rozpatrzenie wniosku o zorganizowanie automatów wydających numerki do rejestracji petentów w 

Wydziale Komunikacji i Drogownictwa. 

Sekretarz Powiatu Jerzy Woźniak przedstawił wniosek Pana Michała Lipińskiego dotyczący 

zorganizowanie automatów wydających numerki dla klientów Wydziału Komunikacji i 

Drogownictwa. Zdaniem Pana Lipińskiego takie automaty pozwoliłyby rozładować kolejki, które 

tworzą się przed w/w Wydziałem. Opinię w tej sprawie przedstawił Naczelnik Wydziału 

Komunikacji i Drogownictwa, który stwierdził, iż problem kolejek pojawia się okresowo na 

stanowiskach zajmujących się sprawami związanymi z rejestracją pojazdów. Dochodzi do nich w 

okresach przedświątecznych i wakacyjnych oraz w przypadku absencji pracowników. Przy pełnej 

obsadzie stanowiskowej problem kolejek praktycznie nie istnieje. Zdaniem Naczelnika Wydziału 

system kolejkowy niewiele zmieni i nie wpłynie w znaczący sposób na tempo załatwiania spraw. 

Zarząd nie wyraził zgody na zakup w/w systemu.  

 

P-kt25 

Zarząd zapoznał się z Uchwała Rady Gminy Mielnik w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Siemiatyckiemu na realizację zadania „Przebudowa ulicy Królewskiej w msc. Mielnik w 

ciągu drogi powiatowej Nr 1784B Radziwiłłówka – Mielnik”. 

Gmina Mielnik przeznaczyła na ten cel kwotę 200.474, 92 zł. 

 

P-kt 26 

Wójta Gminy Nurzec – Stacja poinformował Zarząd Powiatu, iż na najbliższej sesji Rady Gminy 

Nurzec – Stacja podjęta zostanie uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej w kwocie 

25.000 zł Powiatowi Siemiatyckiemu na realizacje zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 

1716B odcinek Zabłocie – do drogi powiatowej Nr 1754B”. 
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P-kt 27 

Rozpatrzenie wniosku mieszkańców wsi Nurczyk, Nurzec i kolonia Nurzec dotyczącego 

kontynuacji rozbudowy drogi powiatowej Nr 1716B od drogi wojewódzkiej Nr 693 – Nurczyk” 

Zarząd postanowił, że decyzja w tej sprawie zostanie podjęta na następnym posiedzeniu Zarządu. 

Podjęcie decyzji w tej sprawie poprzedzone będzie rozmowami z Wójtem Gminy Nurzec-Stacja 

oraz rozważeniem możliwości ubiegania się o środki zewnętrzne na ten cel. 

 

P-kt 28 

Rozpatrzenie wniosku Nadleśnictwa Rudka. 

Sekretarz Powiatu Jerzy Woźniak przedstawił wniosek Nadleśnictwa Rudka dotyczący akceptacji 

aneksu do Umowy Nr 1/2019 z dn. 12.06.2019r. określającego sposób finansowania zadania pn.: 

„Przebudowa drogi Małyszczyn – Koryciny – etap II”.  

Zarząd zaakceptował w/w aneks do umowy.  

 

P-kt29 

Rozpatrzenie wniosku mieszkańców ul. Armii Krajowej w Siemiatyczach dotyczący naprawy 

zapadniętych studzienek kanalizacyjnych na odcinku do ul. 11 Listopada do mostu na rzece 

Kamionka. 

Zarząd podjął decyzję, iż naprawa studzienek, o których mowa w piśmie mieszkańców zostanie 

wykonana w ramach bieżącego utrzymania dróg. 

 

P-kt 30 

Zapoznanie z pismem Urzędu Marszałkowskie Województwa Mazowieckiego dotyczącym 

realizacji zadania „Budowa przeprawy mostowej przez rzekę Bug z drogami dojazdowymi do 

najbliższych dróg publicznych po obu stronach rzeki dla połączenia drogowego miejscowości 

Krzemień i Granne”.  Zarząd Województwa Mazowieckiego nie wyraził zgody na zwiększenie 

udziału procentowego w realizacji w/w zadania. Podtrzymuje swoje dotychczasowe stanowisko, tj.: 

udział w podziale środków finansowych w wysokości 9%. 

 

P-kt 31 

Sprawy różne – brak. 
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P-kt 32 

 Przewodniczący obrad stwierdził, że wszystkie sprawy objęte porządkiem obrad zostały 

wyczerpane. Członkowie nie wnoszą pod obrady innych tematów, wobec czego zamyka 

posiedzenie Zarządu i dziękuje za udział. 

 Na tym protokół zakończono. 

 

Z a r z ą d : 

 

Członkowie:         Przewodniczący: 

 

Marek Bobel …………………………………………                Jan Zalewski 

 

Wiesław Klepacki …………………………………… 

 

Jan Markiewicz …………………………................... 

 

Krzysztof Zygmunt Andruszkiewicz ………………. 

 

 

Protokół sporządziła: 

 

   Henryka Morzy 

 

 

 

 

 

  


